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Abstract

This  research explain analytical study for all  variables which effective 

hydrodynamic bearing design like pressure,  load,  fraction force and  oil  film 

Thickness.  The objectives  of  this  research are  to  calculate  the hydrodynamic 

bearing  variables,  investigate  the  effect  of  shaft misalignment  and  oil  film 

thickness in pressure distribution, and analysis and plotting the result by matlab 

program. The study investigates deriving Reynolds Equation which controlled 

the pressure distribution in the hydrodynamic   bearing.  This equation is second 

order differential equation, solved this equation by finite difference method and 

mat lab program use to analyzing and plotting the result.
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صصصصصص

المحامل                  تصميم في تؤثر التي المتغيرات لكل تفصيلية دراسة يوضح  هذاالبحث

البحث   ,  ,   ,    .     هذا يهدف التزيت طبقة وسمك الحتكاك قوة الحمل الضغط مثل  الهيدروديناميكية

سمك      ,       و مود الع حراف أن تأثير من التحقق الهيدروديناميكية المحامل في المتغيرات كل  لحساب

مج            برنا سطة بوا تائج الن يط وتخط يل وتحل ضغط ال يع توز في التزيت  الدراسة.  Matlabطبقة

ية             الهيدروديناميك مل المحا في الضغط توزيع في تتحكم التي رينولدز معادلة اشتقاق من  تتحقق

قة        .      بطري لة المعاد هذة لت ح ين متغير في ية الثان جة الدر من ضلية تفا لة معاد هي  Finiteو

difference    برنامج النتائج    .Matlabواستعمال وتخطيط لتحليل
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Nomenclature

h the hydrodynamic film thickness (m).

c the bearing radial clearance (m).

R the bearing radius (m).

L the bearing axial length (m).

P the pressure (Pa).

U the bearing entraining velocity (m/s), i.e. U = (U1 + U2)/2;

η the dynamic viscosity of the bearing (Pas).

x, y Are hydrodynamic film co-ordinates (m).

τx The shear stress acting in the 'x' direction (Pa).

τy The shear stress acting in the 'y' direction (Pa).

τz the shear stress acting in the 'z' direction (Pa).

v the sliding velocity in the 'y' direction (m/s).

qx , qy  are flow rate in, x , y direction

Mv  Vogelpohl Parameter

8



h*  the hydrodynamic dimensionless oil film thickness 

P* Dimensionless pressure

x*,y* Are hydrodynamic dimensionless film co-or
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